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دکتر موسوی تأکید کرد:

ضرورت احداث ساختمان جدید عدلیه در لامرد
نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی گفت: ساختمان عدلیه شهرستان بایست در خور شأن مردم این منطقه ساخته شود.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، دکتر سیدموسی موسوی نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجالس نهم، یازدهم و دوازدهم
شورای اسلامی، در آیین کلنگزنی ساختمان عدلیه شهرستان لامرد که صبح امروز با حضور رئیسکل دادگستری استان فارس انجام شد، اظهار داشت:
مجموعه مدیران قوه قضائیه و شخص حجتالاسلام موسوی رئیسکل دادگستری فارس همواره نسبت به پیشرفت این منطقه دغدغه داشته و در مسیر

پرشتاب توسعه، همیشه مورد لطف و عنایت و حمایت مقامات قضایی بودهایم.

وی بیان کرد: باتوجه به پیشرفت شهرستان لامرد و این همه پتانسیل و ظرفیت، باید بگویم که تازه توسعه لامرد آغاز شده است و خداوند مقدر کرده که
در این منطقه گوشهای از مشکلات تولید و اشتغال استان و کشور مرتفع گشته تا در این جنگ اقتصادی که بارها مورد تأکید مقام معظم رهبری قرار

گرفته است، با کارآفرینی و تولید و اشتغال و صادرات، مفتخر به دریافت مدال شویم.

عضو کمیسیون انرژی مجلس خاطرنشان کرد: با توجه به رشد و توسعهای که در این منطقه آغاز شده است، جمعیت قابل توجهی از غیربومیها در لامرد
و شهر جدید ۵۴ هزار نفری تابناک ساکن خواهند شد و ضرورت دارد ساختارهای فیزیکی ادارات و نهادها ازجمله ساختمان عدلیه نیز همزمان با این

پیشرفت بروزرسانی شده و ساختمانی در شأن این شهرستان و مردم این خطه جنوب ساخته شود.

به گزارش محمود صابری زاده خبرنگار شهرستان لامرد و مهر، با بیان اینکه قطع به یقین برای ساخت این پروژه مشارکت هر سه قوه به خوبی وجود
خواهد داشت، تصریح کرد: تیم ما یک تیم منسجم است که فرماندار و بخشداران و دهیاران و مسوولین ادارات و خیرین بزرگوار با هدایت امامجمعه
محترم لامرد با یکدیگر همکاری خوبی دارند و ما هم به سهم خود در احداث ساختمان دادگستری کمک خواهیم کرد تا این بنا انشاءالله با شتابی در

خور شأن این مردم و منطقه ساخته شود.


